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Me perussuomalaiset emme tule kannattamaan osarahoituksen jatkamista, 
vaan siihenkin käytettävät hankevarat tulee käyttää lakisääteisten palvelujen 
turvaavaan toimintaan. 
Tässä maailman poliittisessakin tilanteessa on järjestöjen yms toimijoiden 
ymmärrettävä se, ettei julkinen raha ole automaatti, vaikka hankkeella olisi 
kuinka “kaunista ja mahtavaa “ saatavana.  
 
Meillä kaupungissa on juuri vahvistettu talousarvio, jossa emme ole myöskään 
saaneet kaikkia tyytyväisiksi ja olemme joutuneet “jakamaan kurjuutta”. 
Mielestämme ei ole moraalisesti oikein osallistua hankkeeseen/ (puuhaan), 
jossa hakemuksessakin mainitaan: “Omarahoitusta ei ole kestävää kattaa 
ANTI-festivaalin toiminta-avustuksilla, sillä yhdistyksen toiminnassa on pitkään 
vallinnut epätasapaino perusrahoituksen ja toiminnan välillä.”- 
 
Vastustamme hankkeeseen osallistumista, josta kaupunki maksaa 10.000,- 
euroa/ vuosi- kolmen vuoden aikana yhteensä 30.000 euroa. 
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